
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Date: Day 1, Thursday 20 January 

1. English: Vocabulary: Create a short paragraph using at least 10 words from your vocabulary words on page 26 to 28 of your 

Reading and Language Booklet. Remember your words must be used correctly in context and the paragraph must make sense. 
Complete in your writing enrichment exercise book. Due on Day 3 

2. Math: Solve Book P.426 Ex 21B.2 last column of Q1 and 2 
Weekend 

Date: Day 2, Sunday 23 January 

 الاستعداد للإملاء في الفقرة التالية في اليوم الْخير من   )الهمزة المتوسطة والمتطرفة( إملاء: A+B: اللغة العربية:. ١

 الدورة:

ضَةِ الْمَُمِ، وَأسَاسُ رُقي ِها، وَعَلىَ كَواهِلِهِمأ تُ  بابُ هُمأ عَصَبُ الحَياةِ، وَدَمُها المُتَدَف قُِ، وَعِمادُ نهَأ وَلُ،  الشَّ تقََى الد   رأ
بلَونَ عَليَأهُ، وَلَا يتََشَاءَمُونَ مِنأ أَ  دُ شَقِيقَانِ يتََفَاءَلُونَ بهِِ؟ وَيَقأ كِلَاتُهَا وَبمَِبادِئهِِمأ تسَودُ، وَهُمأ والأمَجأ داثِ الحَياةِ، وَمُشأ  حأ

لََُ، وَلكَنَِّها المُجدُِ، وَجَلائلُِ اَلإأِ  هَمونَ أنََّ الحَياةَ ليَأسَتأ بَطَّنًا تمَأ وَتُها،  وَيُفأ يُنِهِمأ مَلاذُ الحَياةِ وَشَهأ مالِ، تتََضاءَلُ إمِامٌ أعَأ  عأ
هُمأ  تَهِينُ كُل  مِنأ  باِلَأصِعابِ.  فَيسَأ

 :هاتثم 

 جلائل(  –المجد  –)رُقيها  ثم ضعهما في جملة مفيدة  ات التاليةالكلممرادف  -١
   طالب في دفتر ال نهضة( –ترتقي  –)التفاؤل مفيدة  هات مضاد الكلمات الآتية ثم ضعها في جملة -٢   

Date: Day 3, Monday 24 January 

1. Math: Solve Book P426 Ex 21B.2 last column of Q3 and 4. Prepare for the lesson review (see details below). 
Date: Day 4, Tuesday 25 January 

 https://mawdoo3.com في محرك البحث التالي: (المخدرات والإدمانعن ) اقرأ موضوعا وكتابة:قراءة  A+B: اللغة العربية:. ١
من المشكلات العالمية، التي تدمر الدول والشعوب وتصيبها بفاجعة في دمان باعتبارها ثم اكتب مقالا عن تناول المخدرات والإ

  أساس وعماد نهضة البلاد وتقدمها. داعماً مقالك بقصص من واقعنا المعاصر على المستويين المحلي والعالمي. شبابها الذين هم 
  .كلمة  ٣٠٠إلى   ٢٥٠المستوى ب - ٣٥٠إلى  ٣٠٠المستوى أ   عدد الكلمات:  في كتيب العمل الْدبي والتعبير ٥٠  – ٤٩ص 

2. Individuals and Societies: Create a poster that depicts the idea of continental drift. Include on your poster: 

• the 7 continents  

• some fossils (pictures) along the borders of continents 

• the names of the land masses before today (refer to the diagram in your book on continental drift) 

Date: Day 5, Wednesday 26 January 

1. English: Comprehension - Complete the SAT reading task on pages 42 - 44 of your Reading and Language Booklet - Due on 

Day 7 

Date: Day 6, Thursday 27 January 

1. Math: Solve Book P426 Ex 21B.2 last column of Q5and 6. Prepare for the lesson review (see details below). 

Weekend 

Date: Day 7, Sunday 30 January 

1. English: Journal: After a prolonged debate over allowing women to drive cars in Saudi Arabia, finally the matter was put to 

rest on June 24, 2018 following a royal decree that was issued by King Salman allowing women to drive. In an interesting journal 
of 5 paragraphs (600 - 700 words) explore some of the positive effects (economic and others) of women driving in the Kingdom. 
Due on Day 1, Cycle 13. 

2. Science: Solve booklet pages 30 & 31  
Date: Day 8, Monday 31 January 

   من كتيب التحليل الْدبي والتعبير  ٨١صفحة   جموع( حل السؤال الْول والثاني –)مرادفات  قضايا لغوية:  A+B: اللغة العربية:. ١
 ( ١٩( صفحة )٣حل تقويم الدرس / السؤال )  . الدراسات الاجتماعية:٢

End of Cycle 12 

Reminders 
1. Math:  

• Lesson Review: Study for your math Lesson Review Ch1 (L,M) and  Ch.21(A,B,C) on day 8. 
• IXL: Algebra 1: AA Factoring .5.Factor quadratics with other leading coefficient  Due on day 8. 

2. English: 
• IXL: Practice Skill F2: Organize information by main idea. 

• Spelling Quiz: Review the vocabulary words on pages 26 to 28 of your Reading & Language Booklet In preparation for 
your spelling quiz on: DAY 7 (Sunday, 30 January,2022). 

 تم دراسة وحدة عظمة الل تعالى   :توحيد   . الدراسات الإسلامية:١

 تم دراسة تفسير سورة مريم :  تفسير                                          

  تمت الدراسة من الوحدة السادسة جغرافية المملكة العربية السعودية / درس الموقع . الدراسات الاجتماعية:٢

 ( ١٩إلى  ١٤صفحة )
 

  

  Cycle 12 Homework Planner 
(Date covered: Jan 20th – Jan 31st 2022) 

  

Grade 9 Boys    

https://mawdoo3.com/

